
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jarosława Obremskiego 

na 12. posiedzeniu Senatu 

w dniu 10 marca 2016 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury i budownictwa Andrzeja Adamczyka 

Szanowny Panie Ministrze! 

Niepokoi mnie zestawienie dotyczące poziomu wykorzystania limitu pieniędzy na dofinansowanie zakupu 

mieszkań w ramach programu MdM. Wg stanu na koniec lutego tego roku, z puli na 2016 r. zarezerwowane 

zostało już ponad 77%, a jeśli średniomiesięczne tempo składania wniosków z ostatnich 3 miesięcy zostanie 

utrzymane, to środki na dopłaty skończą się w kwietniu. 

Czy Pan Minister rozważa jakiś sposób pomocy młodym Polakom w zakupie pierwszego mieszkania po 

tym terminie? 

Z poważaniem 

Jarosław Obremski 
 


